
ESCRIT AL PLE DE L’AJUNTAMENT 

 

Bona nit, 

 

En aquest punt de l’ordre del dia d’avui, en que es tracta la meva Renúncia com a 

regidora d’aquest consistori, m’agradaria dir unes paraules. 

 

Com ja vaig explicar a la comissió informativa, el motiu de la meva renúncia és la 

incompatibilitat de les tasques pròpies de les regidories de les que m’ocupo amb les 

meves activitats professionals i formatives.  

 

La decisió de renunciar no ha estat gens fàcil per varis motius. El primer és la comoditat 

i el bon rotllo que hi ha amb tots els companys i companyes de l’equip de govern que fa 

que treballar amb ells sigui molt fàcil i a la vegada, em fa molt difícil prendre la decisió 

de renunciar a formar-ne part. I el segon és la meva creença de que tothom ha de 

contribuir a millorar el nostre poble des de la perspectiva que pugui i se que jo m’havia 

compromès a aportar el meu granet de sorra a l’Ajuntament durant quatre anys, promesa 

que em sap molt greu no poder complir.  

 

En aquest sentit m’agradaria dir que la meva renúncia és fruit d’una reflexió de 

responsabilitat i és que de la mateixa manera que tinc molts motius per no voler plegar, 

considero que en la meva situació actual, en què degut a noves exigències pel que fa a la 

meva formació professional, no puc dedicar el temps i l’energia que un càrrec com 

aquest requereix. Personalment, quan faig les coses m’agrada donar el millor de mi i 

que si no surten bé, sigui perquè no n’he sabut més, no per no haver-m’hi pogut dedicar 

tot el necessari. Doncs bé, aquesta és la sensació que m’envaeix des de fa un temps, i és 

que tot i haver-ho intentat compaginar, sento que no estic donant el millor de mi a 

l’Ajuntament de Sant Martí, ni a les meves regidories i que no estic dedicant el temps, 

tant en quantitat com en qualitat. 

 

Per tant, sent fidel a les meves idees, he presentat la meva renúncia com a càrrec electe 

de l’Ajuntament de Sant Martí. Això, a efectes pràctics implica donar pas al candidat 

que em segueix a la llista de Foment Martinenc, en Joan Olivella, que de ben segur farà 

una feina immillorable; però en cap cas significa que deixi de col·laborar amb l’equip 



de govern ni amb la candidatura de Foment Martinenc, ans el contrari, com ja els he 

transmès, em tindran al costat per qualsevol cosa que necessitin i seguiré col·laborant 

amb ells en tot allò que pugui. 

 

Finalment, em queda donar les gràcies a Foment Martinenc i en particular al Xavi i al 

Josep Maria per haver-me donat la oportunitat de formar part d’aquest projecte tan xulo 

que espero segueixi molts anys. També agrair als companys de govern per haver-m’ho 

posat tant fàcil i haver-me ajudat en tots els aspectes, gràcies Sònia, Víctor i Joan Lluís. 

I finalment donar les gràcies al personal de l’Ajuntament, ja que sense ells no s’haurien 

pogut fer els canvis en les àrees d’acció social, gent gran, salut i esports d’aquests 

últims mesos.  

 

 

Moltes gràcies! 

 

Núria Galtés Rovira 

 


